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Vergadering: 20 januari 2020 
Aanwezig: Aad Kramer, Jeroen Koomen, Peter Fennema, Cees Rutsen, Elli Ruijter, Willy Schipper 
Afwezig: Jacco Stuijvenberg, Hans Verheggen  
Gasten: Monique Drost (Brugpraat) Peter Vlam (VVD), Harry Piket (PvdA) Lars Dignum (Jess) 
 
1. Opening: Elli opent de vergadering om 20.00 uur met een welkom aan een ieder. 
 
2. Mededelingen: Bij w.v.t.t.k  zullen we het vandalisme behandelen 
 
3. Notulen 09-12-2019: Deze worden ongewijzigd vastgesteld. De aanwezige raadsleden vragen om      
de Presentatie van Peter Verduin van de Omgevingsdienst betreffende de Omgevingswet. Willy zal 
deze naar ze verzenden.  
 
4.To do List 09-12-2019: De zaken die daarop staan zijn allemaal gedaan.  
 
5.Ingekomen Post: Een nieuwjaarskaart van de Herboren Toren, Uitnodiging van Dorpswerk voor een 
bijeenkomst in Waarland op 6 februari om de jongeren er bij te betrekken. Willy zal naar deze 
vergadering gaan. Uitnodiging van de fietsers bond Jaarvergadering daar zal niemand heen gaan.  
 
6. Verkeerssituatie Burgerweg: Cees is bij alle bewoners vanaf de brug tot het einde van de 
bebouwde kom richting het Buurtje langs geweest met de verkeerstellingen en het voorstel van de 
gemeente voor het plaatsen van straat juwelen en het alternatief van de dorpsraad. Dit alternatief 
zijn ronde betonnen buizen van ca 1 meter hoog met een flinke diameter van 80 cm waarin een haak 
oog komt zodat ze ook bij bijzonder vervoer te verplaatsen zijn. Kosten per buis € 224,= en een 
gewicht van ca 500 kg. Deze buizen zullen met reflecterende verf worden behandeld. Bewoners zijn 
over het algemeen blij dat er iets gebeurt. Er was nog geen contact opgenomen met Loonbedrijf 
Borst. Dat zal Cees alsnog doen en terug koppelen naar Elli. Daarna zal Elli een afspraak maken met 
de desbetreffende ambtenaar voor nader overleg.  
   
7. Woonvisie: Willy vraagt om tijd in te ruimen als de concept visie bekend wordt gemaakt ( 3 febr.) 
om die op onze inbreng te beoordelen zodat de opmerkingen nog kunnen worden meegenomen in 
het definitieve plan wat waarschijnlijk in mei door de gemeenteraad zal worden vastgesteld voor een 
periode van 4 jaar.  
 
8.Omgevingsvisie: Willy is naar deze bijeenkomst op 13-01-2020 in locatie Emmalaan van het Regius 
College geweest. Het was de start bijeenkomst. Er waren 7 onderwerp tafels ieder met diverse 
stellingen waar je het mee eens of oneens kon zijn en dat dan ook nog in 2 gradaties.  
Er was ook een waarde tafel. Een ieder kon aan 3 tafels deelnemen.  
Willy heeft meegedacht over: wonen, verkeer en vervoer en buitengebied. Er was flinke 
belangstelling. Via de website van de gemeente Schagen met als onderwerp Omgevingsvisie kon je 
digitaal ook nog negen vragen beantwoorden om zo mee te doen. Ook die heeft Willy ingevuld. Dit 
kon maar 1 week. In maart zijn er vervolg sessies waar we ons voor moeten aanmelden. (Data nog 
onbekend) 
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Ook is er vanavond nog een avond voor de Regionale Energie Strategie (RES). Dit proces loopt 
gelijktijdig met de omgevingsvisie. Jeroen vraagt om de gemeentelijke planning op te vragen zodat 
we door deze avonden niet worden overvallen. Willy zal daar achteraan gaan. 
  
9.Jaarverslag 2019:Dit verslag gemaakt door Elli en Willy wordt goedgekeurd en vastgesteld met de 
complimenten van de vergadering.  
 
10.Financieel verslag 2019: Dit verslag wordt ook met de complimenten aan de penningmeester 
goed gekeurd en vastgesteld.  
 
11.W.v.t.t.k.: Vandalisme: In de vroege ochtend(03.30 uur) van zondag 19 januari 2020 is er d.m.v. 
een zwaar explosief schade toegebracht aan het publicatiebord en het kastje van 8mm dik Lexan 
polycarbonaat. De schade bedraagt  ca € 400-500,=. Er is een groep jonge fietsers gezien even voor 
dit tijdstip op de Burgerweg richting de Brug.  Er is door de secretaris aangifte van vernieling gedaan 
bij de politie. Deze gaat niet verder onder zoeken of er moeten nieuwe gegevens worden 
aangeleverd en dan wordt het opnieuw beoordeeld. Elli zal het melden bij de wijkagente .De 
vergadering vraagt naar de Camerabeelden van de vlotbrug. Willy zal deze opvragen. De vergadering 
gaat akkoord met het herstel en zal hiervan de kosten dragen. Cees Rutsen en Piet Schipper zullen dit 
samen oppakken.  
Monique vraagt om in de volgende Brugpraat een schema te zetten met de werkzaamheden voor de 
pluk tuin. Aad is gebombardeerd tot hoofd pluktuin. De gemeente gaat binnenkort de vruchtbomen 
die vorig jaar niet zijn aangeslagen vervangen, nadat er is gedraineerd. Bruin Groenvoorziening heeft 
hiervoor een opdracht gekregen .Dit om zoveel mogelijk vrijwilligers te laten meedoen en dat ze dan 
ook weten wat er in een bepaalde week moet gebeuren. 
Willy zal Brenda haar achternaam achterhalen. Dat is Brenda Kistemaker Bos dit i.v.m. de 
verantwoordelijkheid voor de zandbak die van het Bollplein naar het Zwanenplein kan worden 
verplaatst. Aad stelt voor om op die plek ook fruitbomen te planten. Vergadering gaat accoord. 
Elli meldt de voortgang in het CPO project. Nu zijn er gegadigden voor een rijtje van 4  huizen 2x een 
blokje van 2 onder één kap en 1 vrijstaande woning. Er is een projectleider aangesteld en een 
stedenbouwkundige. Er wordt voor de 4e februari een aantal schetsen gemaakt.  
De vergadering neemt het standpunt in dat als de Oldskool om wat voor reden dan ook niet meer 
gebruikt kan worden dat hij dan direct zal worden gesloopt dit om vandalisme tegen te gaan. Elli zal 
dit standpunt aan Jelle doorgeven.  
Ook wordt er gevraagd waarom de route wijzigingsborden niet worden verwijderd. Aad heeft er nu 
een aantal verwijderd en opgeslagen. Ook dit zal Elli vragen bij de gemeente. 
De jaarmarkt 2020 zal zijn op 19 juli 2020. 
 
12.Rondvraag:Peter Fennema vraagt wie er verantwoordelijk is voor het Kramer bruggetje. Want het 
naambord zit los en ook enkele trede latjes zitten los. Er wordt heel veel gebruik gemaakt van dit 
bruggetje. Ook dit zal Elli navragen.  
 
13.Sluiting Elli sluit de vergadering om 21.45 uur.  
 
14.Volgende vergadering is op 9 maart en de vergadering van 1 juni (Pinkster) gaat naar 8 juni.  
 
23-01-202 wsr 
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